
Saksprotokoll i utval for opplæring og helse - 28.04.2016

Alexander Fosse Andersen (Sp) spurte om det var mogleg å få orientering om merking av turstiar og 

tilrettelegging av friluftsliv i eit utvalsmøte. Fylkesdirektør opplæring opplyste om at det er fullt mogleg og at 

ein berre må finne tida til det.

Fylkesdirektør opplæring opplyste om oppfølging av SØF-rapport nr. 01/16 «Skolekvalitet i videregående 

opplæring», og om eit møte som vert heldt i samband med denne på departementet. 


